
Heibergskolen 

 København Ø. 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

 Dagsorden til SB-møde  

 

Tid Onsdag d.26.oktober 2022, kl.17.00-19.30 
 

Sted  Personalerummet 
 

Dagsorden 
og bilag 
 

Fremsendt og lagt på skolens hjemmeside 
 
B= beslutning, D= drøftelse, O= Orientering  

Kommende 
mødedatoer 

De 9 planlagte mødedatoer i 2022-2023:  
2022   16/8,19/9, 26/10,1/12  
2023    24/1, 1/3, 27/4, 22/5, 13/6 

Til stede: 
Afbud  
 

 

Frederikke, Thor, Trine Friis Toldsted, Thomas Bloch, Stine 
Halskov-Jensen, Dorte Høeg, Katrine Drud-Olsson, 
Kristoffer Andersson, Rikke Cecilie Walberg Andersen, 
Marie-Louise Derning Kirsten Egebjerg Juul, Peter Bugge 
Lorenzen, Jesper Daniel Pedersen, Ruqiya Saleh, Jacob 
Jensby Christensen, Trine Krause Larsen  

 

 
17.00-17.20 

Spisning 

1 
17.20–17.50 

Nyt fra: 

1.1 
 

Nyt fra elevrådet 
 

Referat Elevrådet har talt om julen: julepyntkonkurrence for alle (deadline 14/12 
– 4 elevrødder er dommere), julebingo for alle (21/12) og julefilm i salen 
for 6.-9. klasse (20/12).  
 

1.2 
 

Nyt fra Pædagogisk Råd  
 

Referat Alle sejl er sat ind på næste uges ”Heibergby-projekt”. Tanken er at det 
skal evalueres af eleverne om fredagen og efterfølgende personalet, så 
vi kan genbruge og nytænke til året efter. Vi tænker at by-projektet skal 
være en tilbagevendende begivenhed. Teaterværkstedet fik ikke de 
tilmeldinger man havde håbet, måske fordi de andre værksteder også 
trak. Samtidig er vi også opmærksomme på, at det kan være svært at 
forestille sig, hvad teater er og sårbart blandt de unge at stille sig op. 
Så tanken er vi næste år, udvælger en fast årgang der arbejder med 
teater.  
Julefesten for personalet er både for skolen og KKFO’en, den afholdes 
fredag den 16/12. 
 



1.3 
 

Nyt fra KKFO 
 

Referat Sikkerhedspolitik har fyldt meget på Borgen efter en faldulykke, hvor en 
elev faldt meget uheldigt og slog hovedet. Personalet har talt meget om 
sikkerhed både for børn og voksne og det har rystet personalegruppen. 
Der er lavet en sikkerhedsinstruks, der er gennemgået med alle i 
personalet. 
 
Sygefraværet på KKFO’en er meget højt og giver anledning til at man 
indtil jul arbejder på at få ro på i KKFO’en. Der afholdes derfor ikke et 
egentligt julearrangement i år.Til gengæld afholdes der koncert for 
forældre tirsdag den 1/11 efter endt musikprojekt. 
 

1.4 Nyt fra ledelsen 
- Personale 
- Åbent hus 
- Søren Østergaard 

 

Referat 
 

*Vi er meget begejstrede over at det er lykkedes at få sat Heibergby i 
søen – personalet har været kreative og knoklet for at få det op at stå. 
Vi ser det som starten på en ny tradition. 
 
*Vores nye inklusionspædagog har sagt op, da hun er blevet tilbudt en 
stilling med opstart af Nest-klasser. 
 
*Charlotte kommer retur fra barsel. Hun skal ind og lave faglige 
matematikløft i indskolingen og eksamenshold i udskolingen.  
 
*Der er åbent hus den 8/11 for kommende 0. klasser. Vi har 20 i vores 
eget skoledistrikt og har rigtig mange søskendebørn. Vi går ind i en 
byggeproces i kommende skoleår og det vil alt andet lige påvirke 
skolestarten for de nye elever. Dette vil vi informere om på åbent hus 
aftenen. 
 
*Vi har haft Søren Østergaard ude og holde foredrag for 7.-9. klasse. 
der var enighed om, at det var rigtig godt. Vi havde reklameret meget 
for eventet og det var velbesøgt. Vi går i gang med at se på næste års 
foredrag og en tanke kunne være, at Søren Østergaard skal inviteres 
tilbage om nogle år – idet han er opdateret på data fra ungestudier. 

1.5 
 

Nyt fra SB´s forperson 
 

Referat  
 

 

2.0 
17.50–18.00 

3. prognose for 2022 
Prognosen fremsendes i det nye format til ledelsesinfo til ledelse, 
bestyrelser og MED, som er vedhæftet her. 



 

bilag Se bilag 

Referat  
 

Prognosen viser pt. et overskud på 1,1 mio. I samarbejde med 
tillidsværket, skal vi se på hvordan midlerne skal bruges. Skal man 
reduceres i arbejdstid, eller have puljer til fx nedpakning af lokaler? Vi 
vil gerne bruge penge på at lette en periode, der vil trække veksler på 
elever og personalet. Det kunne Der afholdes koncert for forældre 
tirsdag den 1/11 efter endt musikprojekt. 
Det kunne være flere ture ud af huset. KKFO’ens økonomi er gået fra 
minus 300.000 til at balancere. 

3.0 
18.00-18.25 

Orientering vedr. Byggeri  
Foreløbig genhusningsplan 
 

Bilag Se bilag 

Referat *Arkitekterne havde lavet en genhusningsplan, som Jacob har tilrettet 
med et pædagogisk sigte. Faserne, perioderne og lokalerne er de 
samme, men vi tænker fx at de små elever passer bedre ind i 
KKFO’ens lokaler. Derfor er den tilrettet og ses i det vedhæftede 
dokument. Der afholdes byggemøde på fredag, hvor 
genhusningsplanen gennemgås. Vi skal formentlig ud at låne 
fysik/kemi- og håndværk-design-lokaler. Pavillonen i gården fjernes den 
1/1. Der opstilles to nye pavilloner i byggeperioden. Vi kigger på 
semesterlæsning i enkelte fag. Vi skal dog være opmærksomme på, at 
HDS-afgangsprøven er en ny disciplin (dette skyldes udsættelse pga. 
corona) 
 
*På næste møde drøfter vi, hvad skolebestyrelsen kan forudse af 
vanskeligheder i byggeprocessen og hvordan SB kan understøtte 
trivslen i byggeperioden. Hvordan får vi inddraget forældrene løbende? 

3.1 
18.25–18.50 

Forespørgsel fra lokaludvalget ifm. trafikforhold på 
Randersgade: 
Ledelsen har været i dialog med lokaludvalget på Østerbro, som meget 
gerne vil i kontakt med bestyrelsen ifm. arbejdet for ”sikker skolevej” på 
Randersgade. De har et projekt i støbeskeen der omhandler følgende 
tre punkter:  

• Nedsænkning af hastigheden på hele Randersgade 
• Flere krydsninger/overgange 
• Flere indsnævringer på gaden 

  
De arbejder også på et mediespor, hvor de i første omgang har en 
aftale med Østerbrobladet. Her vil de meget gerne have jer med, samt 
nogle forældre og børn fra skolen, der kunne udtale sig om de trafikale 
udfordringer.  
 

Bilag  

Referat Der har været møde med TMF og lokaludvalget. Vi ser at lokaludvalget 
er lydhøre overfor udfordringerne med skolevejen, hvor TMF ikke 



umiddelbart så udfordringerne så klart. Dorte, Trine og Kristoffer retter 
henvendelse til lokaludvalget. 

4.0 
18.50-19.00 
 

Hvordan forholder vi os til at Temperaturen sænkes til 19 
grader på skolen? 

- Skal der laves forskellige initiativer? 

Bilag  

Referat Umiddelbart er det ikke en udfordring med de sænkede temperaturer, 
idet temperaturerne udenfor fortsat er høje. Vi vil tillade jakker i 
klasserne og der opfordres til at man i de mindre klasser må have sko 
på i klasserne. Der er træk fra vinduerne.  

5.0 
19.00-19.15 

Lukket punkt: 

6.0 
19.15-19.20 

Opfølgning fra mellemtringruppen? 

Bilag  

Referat  

7.0 
19.20-19.30 

EVT. 

Hilsen FU 
Jacob Jensby, Trine Krause Larsen 
 
 
 
 
 
 
 
 


